Υποτακτική : Κλίση (ενεργητική φωνή)


Υποτακτική ενεστώτα και αορίστου ενεργητικής φωνής των βαρύτονων ρημάτων


	Υποτακτική
ενεστώτα
λύ-ω
λύ--ῃς
λύ-ῃ
λύ-ωμεν
λύ-ητε
λύ-ωσι(ν)
	
	Υποτακτική
αορίστου
λύ-σ-ω
λύ-σ-ῃς
λύ-σ-ῃ
λύ-σ-ωμεν
λύσ-ητε
λύ-σ-ωσι(ν)
	
Η υποτακτική του αορίστου δεν δέχεται
αύξηση.



Κλίση υποτακτικής ενεστώτα ρ. εἰμί
	ὦ
ᾖς
ᾖ
	ὦμεν
ἦ-τε
ὦσι(ν)





Υποτακτική παρακειμένου ενεργητικής φωνής των βαρύτονων ρημάτων


Η υποτακτική του παρακειμένου των βαρύτονων ρημάτων σχηματίζεται τόσο περιφραστικά (πιο εύχρηστος τύπος) από την ενεργητική μετοχή παρακειμένου του ρήματος και την υποτακτική ενεστώτα του ρ. εἰμί, π.χ. λε-λυκώς, -υῖα, -ὸς ὦ, όσο και μονολεκτικά (σπάνια), π.χ. λελύκ-ω, λελύκ-ῃς κτλ. 



Κλίση υποτακτικής παρακειμένου
	
		λελυκώς, λελυκυῖα, λελυκὸς
λελυκώς, λελυκυῖα, λελυκός
λελυκώς, λελυκυῖα, λελυκός
	


	ὦ 
ᾖς 
ᾖ 



	
	

	
λελυκότες, λελυκυῖαι, λελυκότα
λελυκότες, λελυκυῖαι, λελυκότα
λελυκότες, λελυκυῖαι, λελυκότα

 
	ὦμεν
ἦ-τε
ὦσι(ν




